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Assemblea General Ordinària                        29/05/2024 

    

Hotel d’entitats de Girona (sala d’ actes)              15.30h    

Assistents: A.Vila, D.Santamaria, M.Gomez, P.Serra, O.Parés, Q. Serrano V., R. Peiroli, 

A.Contreras, C. Canet, A.Viejo i el seu marit. 

MEMBRES DE JUNTA: M. Combalia, , N. Martinez , Q. Serrano H. 

Excusats: : D.Ayala, M. Vila, F. Boadella, C. Terradas, R. Teixidor 

T.ASSOCIACIÓ: I. Martin, M. Crous  

Observacions: Fets destacables de la reunió fora de l’ordre del dia.  

 

Ordre del dia:  

• Aprovació acta any 2023 

• Memòria 2023 

• Propostes de futur 2024 

• Estat de comptes 

• Torn obert de paraula 

 

Aprovació acta anterior 

Es llegeix i s’aprova l’acta anterior.  

 

Memòria 2023 

Es presenta un recull de les accions generals del 2023.  
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S’informa de que l’ antena que s´havia d’obrir a Banyoles 

al 2023, degut a la manca de implicació per part del SR 

del Pla de l´Estany, que no ens derivava usuaris, no s´ha 

pogut obrir fins a l´abril del 2024, i amb usuaris de les 

fundacions de Support i Drissa. 

S’ explica que els Clubs Socials no va entrar en concert 

amb la Generalitat, fins al juliol del 2023, i que per tant, el 

primer semestre de l’any, els Clubs Socials es van haver 

de finançar a través de la  convocatòria de subvenció del 

departament de Drets Socials de la Generalitat de 

Catalunya,  DSO/750/2023. Va ser una convocatòria 

específica, semestral per a la concessió de subvencions 

per a programes de manteniment de serveis i 

establiments de serveis socials definits en l'actual Cartera 

de serveis socials relatius a serveis especialitzats d'atenció 

a les persones amb problemàtica social derivada de 

trastorn mental, entre d´altres. 

 

S’explica que un dels objectius del 2023 era obrir l´entitat 

a menors d’edat, però que per manca de temps no s’ha 

treballat.  

Es parla  molt positivament sobre les primeres Jornades 

de Salut Mental de Figueres, i en concret sobre les taules 

rodones sobre la Salut Mental i la Prevenció de la Malaltia 

que es van fer a l´octubre del 2023, en el marc del Dia 
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Mundial de la Salut mental. En aquestes, van primar les 

experiències en primera persona de familiars, terapeutes 

i educadors. Tots ells van anar fent propostes de millora 

que es van recollir en un document lliurat al Pacte 

Nacional de Salut Mental de Catalunya per formar part de 

la seva estratègia. 

S´informa que al llarg del 2023 hem tancat diferents 

acords amb altres universitats i instituts per a tenir 

estudiant en pràctiques, com la UNIR, UOC, INSTITUT 

MUNTANER DE FIGUERES. Fins al 2022 només havien 

tingut un estudiant de la universitat de VIC 

Un dels objectius del 2023 era poder disposar d´un 

programa comptable, i així es va fer. Tota la comptabilitat 

del 2023, es va entrar des de l’ entitat, amb la supervisió 

de l’assessoria comptable, Ribas Alvarez. 

L’ objectiu de renovar l’ ISO 9001:2015. Renovada fins al 

2026  

Es parla de la proposta que l’ usuari del Club Social el 

Cercle, en J.Gómez Almirall, va fer fora assemblea, sobre 

fer una quina de Nadal, i que en J.M. Solé va proposar fer 

una comissió, i que enlloc de quina, mirar de fer 

participacions de la “La Dooble” 

https://www.loteriesdecatalunya.cat/jocs/ladooble/ . 

S’informa de que es va tirar endavant, però que la 

comissió va ser una fracàs, ja que només hi va haver dues 

https://www.loteriesdecatalunya.cat/jocs/ladooble/
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persones interessades.  Molta feina per pocs beneficis. 

S´informa que també van robar 20 participacions a un 

dels usuaris encarregats de vendre, 120€ que l’ associació 

va haver de pagar a Loteries de Catalunya.  

S’acorda no continuar aquesta línia 

 

Propostes de futur 

S’informa als assistents de les accions previstes per al 

2024 destacant per sobre l’ampliació del Club Social de 

Blanes. S’ explica que Blanes ara es Mòdul A, que el 

màxim d´usuaris ha de ser de 30, i que Blanes ja té 6 

usuaris en llista d´espera. Segons reunió de la Iolanda i en 

Joaquim amb la Directora DDSS Helga Nuell  i en Carles 

Soler Casals, Cap del Servei de Suport a la Protecció Social 

dels Serveis Territorials de Girona, un augment d’ usuaris 

per sobre de 30 implica un canvi de mòdul, amb tot el 

què això implica, més hores de personal, talleristes, 

activitats i obertura del servei. i no sabem quant temps 

triguen a resoldre un augment de places.  De moment 

queda aturat fins que se sàpiga amb els recursos que es 

pot comptar per part de la Generalitat, i si serà una 

ampliació de mòdul, o bé s’ optarà per obrir un nou 

mòdul A. 
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El 2024 es vol millorar la participació de l'entitat. Per tal 

de fer-ho, la Iolanda Martin, coordinadora de l'entitat, 

explica que ha fet un curs "Com millorar la participació 

interna de la meva entitat" de la Generalitat de 

Catalunya. Un dels avantatges del curs, és que tens un 

acompanyament personal i individual, per ajudar a fer un 

esborrany del pla estratègic de participació de l'entitat. 

El 2024 es seguirà treballant per aconseguir els ODS, 

concretament els de Salut i benestar, el del canvi climàtic  

i el de la igualtat de  gènere. 

Adoptar els estatuts a la Perspectiva de gènere i la no 

discriminació. 

Treballar per obrir l’ entitat a famílies de persones amb 

malaltia mental menors d’edat. 

S´informa que al 2023 es vol implementa un CRM per a 

poder treballar d’una forma més professional, i tenir 

totes les dades unificades. Estem en procés de bocatge de 

dades. 

Estat de comptes 

Es presenten els comptes de l’associació. 

S’informa que el tancament positiu de 66.898,52€ ha 

sigut pel fet de que hem fet pagar als usuaris el 50% de 
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totes les activitats que abans no es pagaven com el 

cinema, bolera, circ, etc... Això es fa degut a la incertesa 

amb la que vàrem tancar el 2022, amb unes pèrdues de -

11.904,63€, i davant una concertació que encara no 

s’havia resolt. A banda d´això, també van incrementar un 

6.08% l´import de la subvenció al 06/011/2023. 

Es pregunta si aquest excedent es vol invertir en la 

compra d’una quarta furgoneta,  o bé es guarda per a 

possible augment de despesa de personal, en el cas que 

hàgim d´obrir nou club Social a Santa Coloma o ampliar el 

mòdul de Blanes. Es decideix que de moment es guarda. 

S’expliquen totes les subvencions que tenim.  

S’aproven els comptes per unanimitat 

 

TOP 

• El  marit de l’ A. Viejo pregunta si per negociar amb 

la Generalitat ho fem directament o estem federats, 

Se li explica que formem part de la Federació Salut 

Mental Catalunya. 

La Núria de Drissa, diu que estem mal representats 

per part de la Federació, es queixa de que la mateixa 

Federació a vegades fa la competència als seus 

mateixos membre. 
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• La Dora, pregunta com s’ assabenten els usuaris de 

l´existència dels Clubs Socials. Diu que el seu fill està 

a la Marejol de Palafrugell, i mai li han parlat a ella 

del Club Social.  Se li informa que són els mateixos 

professionals de la xarxa la que informa del recurs. 

Tot i així, la Núria de Drissa comenta que la marejol 

s´hauria d’obrir una mica més a l’hora d’informar 

dels recursos. 

• Es parla de la subvenció CONVO. La Iolanda explica 

que és la Fusió de la COSPE i la del IRPF. La Núria de 

Drissa diu que les bases de la CONVO han sigut molt 

criticades,  ja que les entitats petites no tenen 

suficients punts i queden excloses. 

• En A.Contreras pregunta el motiu de tant canvi de 

personal. Se li explica que els sous no son molt 

elevats, però que influeix el fet de treballar 

dissabtes, i que la majoria de les persones 

treballadores són molt joves, i tenen altres 

inquietuds laborals més ambicioses. 

 

S’acaba l’assemblea a les 17.15h.  

 

 

Assemblea General Extraordinària 2024 
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Comença immediatament desprès de l’assemblea General 

Ordinària, en el mateix lloc i els mateixos assistents.  

Ordre del dia:  

• Modificació d’estatuts  

 

Es presenta la modificació d’estatuts perquè mostrin una 

visió inclusiva i amb perspectiva de gènere. 

S’aproven els estatuts per unanimitat 

 

S’acaba l’assemblea general extraordinària a les 17.30 

 

En acabar la Iolanda informa al assistents de la situació 

familiar de la Presidenta, la Maria Combalia, i que per 

tant necessitem familiars involucrats, i un representant a 

cada territori (Blanes, Figueres, Banyoles, Girona, 

Palafrugell i Santa Coloma) 


